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Vragen van het lid De Boer (VVD) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu 
over een coördinerend Minister voor de maritieme sector (ingezonden 
8 september 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de berichten «Maritieme-sector-wil-coördinerend-
minister» en «Komst recordship is een administratieve ramp»?1 2 

Vraag 2
Deelt u de mening dat een level-playing-field voor de scheepvaartsector 
ontzettend belangrijk is voor de Nederlandse economie en concurrentieposi-
tie? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het goed is dat er één coördinerend Minister komt als 
aanspreekpunt voor de maritieme sector om eventuele problemen aan te 
pakken en op te lossen? Zo ja, hoe gaat u dit oppakken en communiceren 
naar de sector? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Klopt het dat de eigenaar van het schip «Oasis of the Seas» problemen 
ondervindt in Nederland met het krijgen van werkvergunningen? Zo ja, wat 
gaat u er aan doen om de problemen die de eigenaar van dit schip onder-
vindt in Nederland op te lossen?

1 http://www.rijnmond.nl/nieuws/04-09-2014/maritieme-sector-wil-cooerdinerend-minister
2 AD, 5 september 2014

 
 
 
 
kv-tk-2014Z15093
’s-Gravenhage 2014 Tweede Kamer, vergaderjaar 2013–2014, Vragen


